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ZÁPIS ze schůze rady č. 2/2025
Město Libčice nad Vltavou

datum: 14. 1. 2025, čas: 17:00 - anonymizovaná verze zápisu
Prezence:
Přítomni: (5) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka:

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Mgr. Jan Menšík
Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 14.01.2025 v 17:25:19

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:27

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Bc. Jiří Sochor, Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová
Předsedající:

Bod byl přijat bez hlasování.

Diskuze zahájena v 17:25:27

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:49

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:26:01
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. ZUŠ rozpočet na rok 2025
4. MŠ rozpočet na rok 2025
5. ZŠ rozpočet na rok 2025
6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZUŠ Libčice n. Vlt. na roky 2025 - 2026
7. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Libčice n. Vlt. na roky 2025 - 2026
8. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ Karla Hašlera na roky 2025 - 2026
9. Žádost MŠ Libčice n. Vlt. o uvolnění finančních prostředků z fondu školského rozvoje
10. Aktualizace platových výměrů ředitelů škol
11. Rozhodnutí o námitkách v rámci veřejné zakázky na zhotovitele Objektu pro dětskou skupinu
12. Žádost o prominutí poplatku za zábor veřejného prostranství
13. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-6028107
14. Různé
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Diskuze zahájena v 17:26:01

V 17:27:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-7-2/25
zodpovídá:
termín: IHNED (14. 1. 2025)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:27:31

3. ZUŠ rozpočet na rok 2025 (bod číslo 3)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:27:36

Důvodová zpráva:
Ekonom města předkládá ke schválení rozpočet ZUŠ Libčice nad Vltavou na rok 2025, návrh byl
projednán při sestavování rozpočtu města Libčice, který byl schválen na 6. zasedání ZM dne
11.12.2024

Diskuze zahájena v 17:27:36

V 17:29:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje rozpočet příspěvkové organizace města Základní umělecká škola Libčice nad
Vltavou pro rok 2025 v rozsahu dle předloženého návrhu, stanovuje výši provozního příspěvku pro
rok 2025 na 1.500.000 Kč a stanovuje závazným ukazatelem hospodaření příspěvkové organizace
výši provozního příspěvku.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-8-2/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:30:16

4. MŠ rozpočet na rok 2025 (bod číslo 4)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:30:20
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Důvodová zpráva:
Ekonom města předkládá ke schválení rozpočet MŠ Libčice nad Vltavou na rok 2025, návrh byl
projednán při sestavování rozpočtu města Libčice, který byl schválen na 6. zasedání ZM dne
11.12.2024

Diskuze zahájena v 17:30:20

V 17:30:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje rozpočet příspěvkové organizace města Mateřská škola Libčice nad Vltavou
pro rok 2025 v rozsahu dle předloženého návrhu, stanovuje výši provozního příspěvku pro rok
2025 na 1.600.000 Kč a stanovuje závazným ukazatelem hospodaření příspěvkové organizace výši
provozního příspěvku.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-9-2/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:30:44

5. ZŠ rozpočet na rok 2025 (bod číslo 5)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:30:56

Důvodová zpráva:
Ekonom města předkládá ke schválení rozpočet ZŠ Karla Hašlera na rok 2025, návrh byl projednán
při sestavování rozpočtu města Libčice, který byl schválen na 6. zasedání ZM dne 11.12.2024

Diskuze zahájena v 17:30:56

V 17:31:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje rozpočet příspěvkové organizace města Základní škola Karla Hašlera Libčice
nad Vltavou pro rok 2025 v rozsahu dle předloženého návrhu, stanovuje výši provozního příspěvku
pro rok 2025 na 5.950.000 Kč a stanovuje závazným ukazatelem hospodaření příspěvkové
organizace výši provozního příspěvku.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-10-2/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 28. 1. 2025
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:31:17

6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZUŠ Libčice n. Vlt. na
roky 2025 - 2026 (bod číslo 6)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:31:23

Důvodová zpráva:
Ekonom města předkládá ke schválení střednědobý rozpočet ZUŠ na roky 2025-2026, návrh byl
projednán při sestavování střednědobého rozpočtu města Libčice, který byl schválen na 6. zasedání
ZM dne 11.12.2024

Diskuze zahájena v 17:31:23

V 17:31:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace ZUŠ Libčice nad
Vltavou na roky 2025-2026 v rozsahu dle předloženého návrhu.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-11-2/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:31:47

7. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Libčice n. Vlt. na
roky 2025 - 2026 (bod číslo 7)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:31:56

Důvodová zpráva:
Ekonom města předkládá ke schválení střednědobý rozpočet MŠ na roky 2025-2026, návrh byl
projednán při sestavování střednědobého rozpočtu města Libčice, který byl schválen na 6. zasedání
ZM dne 11.12.2024

Diskuze zahájena v 17:31:56

V 17:32:09 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace MŠ Libčice nad
Vltavou na roky 2025-2026 v rozsahu dle předloženého návrhu.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
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proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-12-2/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:32:16

8. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ Karla Hašlera na
roky 2025 - 2026 (bod číslo 8)
Předkladatel: Renata Baslová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:32:20

Důvodová zpráva:
Ekonom města předkládá ke schválení střednědobý rozpočet ZŠ na roky 2025-2026, návrh byl
projednán při sestavování střednědobého rozpočtu města Libčice, který byl schválen na 6. zasedání
ZM dne 11.12.2024

Diskuze zahájena v 17:32:20

V 17:32:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Renata Baslová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace ZŠ Karla Hašlera
Libčice nad Vltavou na roky 2025-2026 v rozsahu dle předloženého návrhu.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-13-2/25
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:32:44

9. Žádost MŠ Libčice n. Vlt. o uvolnění finančních prostředků z
fondu školského rozvoje (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:32:59

Důvodová zpráva:
Ředitelka MŠ Libčice n. Vlt. žádá o uvolnění finančních prostředků ve výši 57.600 Kč z Fondu
školského rozvoje na zajištění plaveckého výcviku dětí v 2. pololetí školního roku 2024/2025.
Plaveckého výcviku se účastní nejstarší děti v celkovém počtu 40. Cena za každého účastníka kurzu
činí 80 Kč,- a plavecký kurz se skládá ze 18 lekcí. Dopravu si budou hradit rodiče.

Diskuze zahájena v 17:32:59
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V 17:37:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje uvolnění finančních prostředků ve výši 57.600 Kč z příslušné položky
paragrafu 3111 Mateřská škola rozpočtu města na pokrytí nákladů spojených se zajištěním
plaveckého výcviku dětí v 2. pololetí školního roku 2024/2025.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-14-2/25
zodpovídá: Miriam Rosincová
termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:37:58

10. Aktualizace platových výměrů ředitelů škol (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:38:40

Důvodová zpráva:
V souvislosti se změnou platových tabulek pedagogických zaměstnanců, předkládá místostarostka
změnu platových výměrů ředitelů škol.

Diskuze zahájena v 17:38:40

Rada bere informace k bodu č. 10 - Aktualizace platových výměrů ředitelů škol na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:40:28

11. Rozhodnutí o námitkách v rámci veřejné zakázky na zhotovitele
Objektu pro dětskou skupinu (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:40:38

Důvodová zpráva:
Účastník výběrového řízení na zhotovitele zakázky Objekt pro dětskou skupinu, společnost Dereza,
společnost s ručením omezeným, podal ve lhůtě pro podání námitek námitky k Rozhodnutí o
vyloučení ze zadávacího řízení a Rozhodnutí o výběru zhotovitele stavby. Rada města další postup
konzultovala s administrátorem výběrového řízení a právnickou kanceláří.

Diskuze zahájena v 17:40:38

V 18:38:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Rada města

vyhovuje námitkám stěžovatele, společnosti Dereza, společnost s ručením omezeným, IČ:1.
48036315, podaným v řádné lhůtě výběrového řízení na zhotovitele zakázky Objekt pro
dětskou skupinu;
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revokuje usnesení č. UR-296-31/24-1 ze dne 17.12.2024, kterým se vylučuje společnost2.
Dereza, společnost s ručením omezeným, IČ: 48036315, z účasti v zadávacím řízení;
revokuje usnesení č. č. UR-296-31/24-2 ze dne 17.12.2024, kterým se rozhoduje o výběru3.
zhotovitele zakázky "Objekt pro dětskou skupinu" společnosti VISTORIA CZ a.s., IČO:
25110977

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-15-2/25
zodpovídá: Ing. Tereza Nehasilová
termín: 17. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:48:11

12. Žádost o prominutí poplatku za zábor veřejného prostranství
(bod číslo 12)
Předkladatel: Kamila Votrubová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:48:19

Důvodová zpráva:
Českobratrská církev evangelická žádá o prominutí poplatku za zábor veřejného prostranství. 1.září
loňského roku došlo k havarijnímu stavu římsy na uliční fasádě evangelického kostela a zřízení její
části na přilehlý chodník v ul. 5.května. Následovala obhlídka a zajištění zbývajících částí proti další
degradaci přesahů. Realizace stavební sanace a zpevnění římsy s nezbytným omezením průchodu
podél kostela trvalo do poloviny listopadu. Vzhledem k mimořádnosti situace a zajištění bezpečnosti
chodců, doporučuje starostka města prominout úhradu poplatku za zábor veřejného prostranství.
Zástupci farního sboru byli vyzváni, aby provedli důslednou kontrolu všech říms na fasádě kostele
statikem, aby se předešlo další podobné situaci.
Poplatek byl vyměřen za zábor chodníku v centru města z důvodu opravy římsy u evangelického
kostela v termínu 1. 9. - 13. 11. 2024.

Diskuze zahájena v 18:48:19

V 18:48:41 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kamila Votrubová") v
tomto znění:

Rada města bere na vědomí žádost Farního sboru Českobratrské církve evangelické v Libčicích
nad Vltavou o prominutí poplatku za zábor veřejného prostranství, č. j. MeULi/50035/2024, a
rozhoduje o prominutí poplatku za zábor veřejného prostranství.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-16-2/25
zodpovídá: Kamila Votrubová
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termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:48:46

13. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č.
IV-12-6028107 (bod číslo 13)
Předkladatel: Kamila Votrubová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:48:50

Důvodová zpráva:
Společnost Skanska Reality, a.s. uzavřela se společností ČEZ Distribuce, a.s. dne 22.3.2021 smlouvu
o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouvu o právu provést
stavbu č. IV-12-6028107/1 na p. č. 622/1 k.ú. Libčice nad Vltavou.
Pozemek, na němž byl předmět věcného břemene realizován, byl rozdělením pozemků dle
geometrického plánu č. 460-162/2008 (GSK s.r.o., Kouřimská 6, 130 00 Praha 3) přečíslován na p. č.
622/16 k. ú. Libčice nad Vltavou a prostřednictvím kupní smlouvy č. ev. 10/2023-SO přešel do
vlastnictví města Libčice nad Vltavou. Radě města je předložena Smlouva o zřízení věcného břemene
- služebnosti č. IV-12-6028107/001.

Diskuze zahájena v 18:48:50

V 18:49:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Kamila Votrubová") v
tomto znění:

Rada města schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12
6028107/001 se společností ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 24729035, a pověřuje Správu majetku města
zajištěním podpisu smlouvy.

Hlasování
pro: (5) Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-17-2/25
zodpovídá: Kamila Votrubová
termín: 28. 1. 2025

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:49:14

14. Různé (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:49:46

Diskuze zahájena v 18:49:46

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:50:58
Jednání ukončeno 14.01.2025 v 18:51:17
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Ověřeno ověřovateli:

1)   17. 1. 2025 15:06  Ing. Petra Pelešková, v.r.

2)   17. 1. 2025 15:01  Ing. Tereza Nehasilová, v.r.

3)   17. 1. 2025 15:07  Bc. Jiří Sochor, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Petra Pelešková, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Tereza Nehasilová, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Bc. Jiří Sochor, v.r.

17. 1. 2025 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2025
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